
Toen na de gemeenteraadsverkie-

zingen van 14 oktober 2012 de 

uitslagen bekend waren, beslo-

ten Open VLD en N-VA de ko-

mende zes jaar samen in zee te 

gaan. Op vrijdag 21 december 

– u weet wel, die dag dat de 

wereld zou vergaan – is in de 

raadzaal van het gemeentehuis 

het bestuursakkoord door beide 

partijen ondertekend. Burge-

meester, schepenen en raadsle-

den zijn gekend en legden – 

met uitzondering van burge-

meester Tom De Vries (Open 

VLD) die de eed aflegde in 

handen van provinciegouver-

neur Kathy Bercx - tijdens de 

installatievergadering van 2 ja-

nuari de eed af. 

Nadat we in vorige Rupelbrug 

burgemeester Tom De Vries 

(Open VLD) en eerste schepen 

Eddy Soetewey (N-VA) be-

vroegen naar hun intenties voor 

de komende legislatuur, maken 

we nu kennis met derde sche-

pen Maritsa Moons, de enige 

vrouw in het college, en haar 

bevoegdheden. 

 

MARITSA MOONS 

 

Maritsa Moons is geboren (° 30 ok-

tober 1975) en getogen in Kontich 

en volgde het middelbaar onderwijs 

in Mortsel. Over haar beroepsbe-

zigheden vertelt Maritsa: “Mijn 

professionele loopbaan  heeft zich 

sinds ik de schoolbanken verlaten 

heb vooral afgespeeld in de detail-

handel en voedingsindustrie. Reeds 

van in het begin van mijn actieve 

carrière werd ik opgemerkt voor 

mijn doorzettingsvermogen en ver-

antwoordelijkheidsgevoel met als 

gevolg dat ik vanaf jonge leeftijd 

functies toegewezen kreeg die mij 

de kans gaven me verder te ont-

plooien en zodoende de nodige er-

varing op te doen op het gebied van 

leidinggeven, organiseren en stu-

ring binnen de verschillende onder-

nemingen. Ondanks dat ik vooral 

gewerkt heb met en voor “kleine 

zelfstandige” ondernemers hebben 

deze ervaringen er toe bijgedragen 

dat ik in 2005 zelf, samen met mijn 

echtgenoot, de stap gezet heb naar 

het ondernemerschap.” 

Maritsa is immers gehuwd met Luc 

Van Campfort. Samen hebben zij 

een dochtertje van 3,5 jaar en een 

stiefdochter van 28 jaar. Sinds acht 

jaar baat het echtpaar Eetcafé D’A 

Statie uit. Hoe dit gekomen is? 

“Toen wij acht jaar geleden via ge-

meenschappelijke vrienden  op de 

hoogte werden gesteld dat het oude 

stationsgebouw terug op de markt 

kwam, hebben wij niet lang geaar-

zeld om de stap te zetten. Dit was 

een serieuze uitdaging vermits wij 

de streek niet echt kenden, we ook 

geen binding hadden met de men-

sen en de gemeente, maar dit is 

misschien de echte uitdaging van 

ondernemerschap, de uitdaging van 

het onbekende. Stilaan hebben wij 

onze weg gevonden in de Nielse 

gemeenschap, leerden we men-

sen kennen zowel binnen als 

buiten de uitbating met als ge-

volg dat de integratie in onze 

gemeente zeer vlot verliep en er 

ook een binding ontstond, we 

voelen ons hier thuis. Tot voor 

enkele jaren was politiek iets 

dat ver van mijn bed stond, ik 

volgde het wel maar was zeker 

niet politiek actief.” 

 

GROEIENDE INTERESSE  

IN POLITIEK 

 

“Als zelfstandig ondernemer 

word je geconfronteerd met po-

litiek.”, daar gaat Maritsa van 

uit. “Politieke beslissingen, heb-

ben een invloed op onze samen-

leving, op het onderne-

merschap. Ik was wel overtuigd 

van mijn Vlaamse nationaliteit 

en met de opkomst van N-VA 

werd mij een volwaardig alter-

natief aangeboden, de interesse 

voor politiek werd aangewak-

kerd. Toen N-VA Niel werd op-

gericht heb ik dan ook niet ge-

twijfeld en contact gezocht met 

deze jonge politieke partij. De 

gesprekken die volgden met de 

jonge, dynamische ploeg, heb-

ben mij overtuigd dat ook op 

gemeentelijk vlak er een ver-

schil kon worden gemaakt, de 

uitdaging was te mooi om te la-

ten voorbijgaan. Gemeentepoli-

tiek was dan ook de meest logi-

sche stap, de uitdaging is hier 

het grootst, je kan op korte ter-

mijn dingen realiseren en je 

staat het dichtst bij de mensen. 

Het partijbestuur bood mij naar 

de verkiezingen toe de tweede 

plaats op de lijst aan en beves-

t i gd e  zo  he t  v e r t r ou -

wen,waarvoor ik dankbaar ben. 

De uidaging kon worden aange-
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gaan.” 

 

VERKIEZINGEN 

 

Tijdens de vorige gemeente-

raadsverkiezing haalde N-VA 

in één klap 5 zetels. Als nieuw-

komer in de gemeentepolitiek 

behaalde Maritsa 138 voor-

keurstemmen, wat ze zelf in al-

le bescheidenheid beschouwde 

als een meer dan behoorlijk re-

sultaat dat haar verwachtingen 

overtrof: “Blijkbaar was ook 

onze gemeente aan verandering 

toe. Terugblikkend op de ver-

kiezingsavond was dit een mo-

ment dat mij steeds zal bijblij-

ven, de spanning en uiteindelijk 

de ontlading was zeer groot. 

Uiteraard was er ook onmiddel-

lijk de bewustwording van een 

grote confronterende verant-

woordelijkheid. De verwachtin-

gen zijn groot, de uitdagingen 

nog groter maar samen zowel 

met mijn collega’s verkozenen 

als het voltallige bestuur zijn 

we klaar om deze verantwoor-

delijkheid op te nemen. Het zal 

een proces worden van vallen, 

opstaan en bescheidenheid 

maar ook met de vaste wil om 

te slagen.” 

 

LOCALE ECONOMIE  

EN HORECA 

 

Maritsa kreeg als zwaarste be-

voegdheid Locale economie en 

horeca toegewezen. Meteen na 

de voorstelling van de beleids-

nota werd duidelijk dat ze een 

hervorming wenst van de Raad 

van Zelfstandigen die ze tot 

Raad van Ondernemers wenst 

om te dopen. Waarom? “Het 

verleden ligt achter ons en het 

zal een positieve uitdaging 

worden om de raad terug de 

plaats te geven die hem toe-

komt. Onze gemeente is de 

laatste jaren sterk veranderd, 

een sterke toename van het 

 

aantal inwoners creëert andere mo-

gelijkheden en noden. Ieder in zijn 

eigen ervaring, zijn eigen domein 

en vakgebied, groot of klein is on-

dernemer. 

Niel telt ongeveer 400 onderne-

mers, gaande van middenstanders, 

horeca, vrije beroepen,  KMO’s tot 

grote bedrijven. Al deze mensen 

hebben een massa kennis en erva-

ring. Het is net deze ervaring en 

kennis die ik zou willen aanwenden 

om uiteindelijk de raad van zelf-

standigen uit te bouwen tot de raad 

van ondernemers met als doelstel-

ling het uitwisselen van ervaring, 

kennis en ideeën. Als schepen van 

locale economie & horeca wil ik 

dan ook de Nielse ondernemers 

vragen deze uitdaging met mij aan 

te gaan. De taak van de raad is zo-

wel ondersteunend naar de onder-

nemer toe als adviserend naar het 

gemeentebestuur op te treden. 

 

HORECA 

 

Opvallend is dat de bestuurscoalitie 

duidelijk gekozen heeft om horeca 

als apart domein binnen locale eco-

nomie toe te wijzen. Maritsa gaat er 

van uit: “Horeca heeft een sterke 

aanwezigheid in onze gemeente, 

het brengt mensen samen. Horeca 

is belangrijk vanuit economisch, 

sociaal en toeristisch oogpunt. Met 

de sector wil ik aan zelfanalyse 

doen, wat uiteindelijk naar een con-

venant tussen de sector en het be-

stuur kan leiden waarin zaken als 

terrasbeleid, overlast enz. zullen 

worden opgenomen. Een kwalita-

tieve hoogstaande  horeca is de 

doelstelling. Indien de cel HORE-

CA zelf bepaalde evenementen wil 

organiseren kan dit mits overleg 

met de raad van zelfstandigen en de 

dienst evenementen en vrije tijd. Er 

zal steeds getracht worden om sa-

men te werken met andere vereni-

gingen om zo een breder doelpu-

bliek aan te spreken.” 

Ze wil het ook nog even hebben 

over het ondernemersloket: “Dit zal 

verder uitgebouwd worden, de 

juiste informatie voor de juiste 

vraag met een dienstverlening 

in functie van de ondernemer.” 

 

MILIEU EN  

OPENBAAR GROEN 

 

Milieu en openbaar groen waren 

in het verleden twee aparte be-

voegdheden onder twee schepe-

nen die dan nog van een andere 

partij waren. Nu komen beide 

bevoegdheden toe aan Maritsa: 

“De beide schepenen waren  

weliswaar zeer begaan met deze 

bevoegdheden maar uitvoerend 

bleek dit niet de meest geschik-

te oplossing. Het voorstel om 

beide bevoegdheden door één 

enkele schepen  te laten opne-

men lag dan ook voor de hand 

en creëert duidelijkheid. 

Het laat nu ook toe dat er beleid 

kan gevoerd worden dat com-

plementair is. 

Openbaar groen zal in onze ge-

meente een belangrijke rol ver-

vullen, verfraaiing, vergroening 

en kleurig en fleurig zullen de 

leidraad zijn naar het beleid de 

volgende jaren. Lopende projec-

ten zullen een nieuw elan krij-

gen, de samenwerking met de 

verschillende adviesraden wordt 

terug geoptimaliseerd. Dit geldt 

ook voor milieu, het NAL- pro-

ject zal voorzien  worden van 

een nieuwe adem waarin pre-

ventie, composteren, afvalbe-

handeling, waterbeheer en recy-

clage maar ook hoe omgaan met 

energie zullen centraal staan. Ik 

wil hier ook de jeugd betrekken 

door het MOS- project te kop-

pelen aan het NAL project. Het 

bestuur verbindt er zich toe om 

ook hier het voorbeeld te geven 

door milieu- ontlastende maat-

regelen te nemen zowel in wer-

king als in het gemeentelijk pa-

trimonium.” 
 



UITDAGINGEN 

 

Wanneer Maritsa gevraagd 

wordt naar haar opdrachten, 

heeft ze het liever over uitda-

gingen: “Zoals u kan lezen lig-

gen er vele uitdagingen op mij 

te wachten. Met onze coalitie-

partner wil ik beleid voeren, ef-

ficiënt en krachtdadig en dit 

voor al onze bewoners, jong of 

oud, ondernemend, werkne-

mers en uitkeringsgerechtig-

den. Transparantie is en blijft 

belangrijk voor mij, een duide-

lijke communicatie wil ik na-

 

streven. Het is uiteraard mijn inten-

tie om zoveel mogelijk van mijn 

doelstellingen te realiseren maar 

ambitieus als ik ben, ik ben  ook  

realist genoeg om te beseffen dat 

we tijd zullen nodig hebben om de-

ze projecten te kunnen afwerken. 

De uitdaging ligt er, het is aan mij 

en onze ploeg om van Niel een ge-

meente te maken waar het goed is 

te wonen en werken, handel te drij-

ven en te ontspannen.” 

Maritsa is best bescheiden en beseft 

dat ze als nieuwe beleidsvoerder 

misschien uitschuivers zal maken, 

maar is niet te beroerd om zich te 

laten ondersteunen door mensen 

met kennis en ervaring: “Er zul-

len dossiers komen waar ik kop 

nog staart kan aan breien, maar 

dan is het aan mij om in alle be-

scheidenheid de mensen met er-

varing te raadplegen welke me 

dan met raad en daad kunnen 

bijstaan, zoals daar is de Nielse 

administratie die ik in onze eer-

ste gesprekken als erg gemoti-

veerd heb ervaren. Het zal hard 

werken zijn maar mijn collega’s 

en ikzelf hebben er het volste 

vertrouwen in en wij zullen er 

ons voor  100 %  voor inzetten.”  

    ■ 


